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VERKSAMHETSBERÄTTELSE
FÖR VÄNERSBORGS IDROTTSHISTORISKA FÖRENING  2011

Styrelsen har haft följande sammansättning: Ordförande Benny Östh, vice ordförande 
Arne Tibblin, kassör och sekreterare Gun Olausson, klubbvärd Inez Sjöstad, ledamöter Arne 
Johansson, Ragnar Lindström och Lars-Göran Bengtsson. Suppleanter Sven-Olof Gustavsson 
och Roy Johansson. Marie-Louise Sjöö har varit adjungerad ledamot i styrelsen. 

Styrelsen har under året haft 11 protokollförda sammanträden. Dessutom har styrelsens 
medlemmar under året genomfört arbetspass i museet klockan  09.00 – 12.00 på måndagar. 
Det betyder c:a 1600 timmar ideellt arbete! 

Museet har varit öppet tisdagar 16.00 – 19.00 under hela året. 

Vid vårt årsmöte den 8 februari deltog kulturnämndens ordförande Lars Blomgren 
som talade om kommunens nya politiska situation. Han hävdade med bestämdhet att idrott är 
kultur. Kvällen avslutades med att Sune Granfelt visade en film som han gjort vid en resa till Kina 
där han och hustrun rest på egen hand. Filmen visade fantastiska naturscenerier och bilder från 
landsbygden. Det var något utöver det vanliga, som man får se om man reser till detta stora land. 

Vid WIS:s årsmöte i Rydal den 19 mars deltog fyra styrelsemedlemmar.

Den 6 april 1991 öppnades våra museer och vi firade 20-årsjubileum lördagen den 9 april 2011. 
Detta skedde med utställning av gamla motorcyklar och mopeder. Utställarna av 
fordon blev fler än beräknat i det vackra vädret. Fordonen var uppställda under skärmtaket 
på Huvudnässkolans A-byggnad och besökarna uppgick till uppskattningsvis ett hundratal.

Vid utvecklings-/utbildningsdag i Borås den 9 maj deltog Benny Östh, Ragnar Lindström och 
Lars-Göran Bengtsson.
 
Ann-Charlott Öberg från Vänersborgs museum gästade oss den 23 maj och pratade om säker 
föremålsförvaring.

Vid Aqua Blå-dagarna första helgen i juni deltog vi med en monter under lördagen och hade även 
i år många besökare.

Den 10 september hade IFK Vänersborg sitt upptaktsmöte inför hösten i vårt museum. Det var en 
heldag där dom även fick en guidad visning av museet. Dom var väldigt nöjda med dagen.

Idrottscafé hölls den 4 oktober i samarbete mellan SISU, Trollhättans IHS och Vänersborgs IHF 
på Hotell Swania i Trollhättan med medverkan av ”fotbollsprästen” Mats Löwing.
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Vårt idrottscafé den 27 oktober handlade om gymnastik. Gymnastikföreningens ordförande 
Eva Eriksson talade om föreningens utveckling under de gångna åren med hallbyggen m m 
samt visade bilder från verksamheten. 

Vid Arkivens dag den 12 november medverkade vi och ställde ut ett antal konstföremål från 
museet. 

Den 26 november hade vi öppet hus i samband med att Vänersborgs museum hade julmarknad. 
Ett 50-tal besökare hade letat sig ner till vårt museum.

Den 3 december anordnades den internationella vandringen ”Grötlunken” av Trestads Vandrarförening. 
Vädret bestod av hällande ösregn. Efter vandringen serverades gröt 
i Idrottsmuseet. Arrangemanget drog trots vädret ett antal vandrare från när och fjärran.

En del föreningar har hållit sina möten i museet. Bland dessa kan nämnas Trestads 
Vandrarförening, Filatelisterna och I 17:s kamratförening. 

22 medlemmar har tillkommit under året och 6 medlemmar har avlidit. Antalet medlemmar 
var vid årsskiftet 196 enskilda medlemmar samt 17 föreningar.

Styrelsen har beslutat att göra 2012 till medlemsår och var och en som värvar 3 medlemmar 
får en Sverigelott.

En årsskrift har även detta år framtagits och distribuerades just före julhelgen.

En videoprojektor har införskaffats under året.

Under det gångna året har märkessamlaren Sven-Olof Gustavsson fortsatt sitt arbete med att 
identifiera alla museets klubbmärken. Han har även tagit fram 32 klubbmärken till en rollup på 
föreningar i kommunen. En andra rollup med fler märken är påbörjad. Dessa rollups skall lånas 
ut till olika evenemangslokaler.

Arbetet i museet har under året fortlöpt med insamling och dokumentation av föremål trots att vi 
levt i ovisshet om museets framtid. Fr o m den 1 juni 2011 tecknades ett hyreskontrakt med en 
årshyra på 71.000 kronor. Vi har haft ett antal besök av kommunens företrädare såväl politiker 
som tjänstemän och vid dessa besök förespeglats att vi kunde söka bidrag till hyran från någon 
annan förvaltning i kommunen än samhällsbyggnadsförvaltningen, som är den förvaltning som 
tar in hyran. Vi har nu sökt grundbidrag hos kulturnämnden men har ännu inte fått svar på denna ansökan.
Västergötlands idrottsmuseum stängdes den 27 september efter beslut i WIS då den 
lokalen skulle belastas med en hyra på 52 000 kronor. Föremålen har därefter hämtats hem till 
de olika sällskapen och till anhöriga till de idrottsutövare som varit representerade i museet.

Fr o m 2012-01-01 ändras nuvarande öppettider i museet till lördagar 11.00-15.00.

Styrelsen tackar alla medlemmar som i olika sammanhang visat sin uppskattning för våra insatser 
för att utveckla våra museer. Till vår stora sorg finns nu bara ett museum kvar men vi kommer att 
kämpa för dess fortsatta existens. Vi gör det med goda föresatser med förhoppning om att 
Idrottsmuseet får finnas kvar och ser fram emot ett nytt år med givande arbete för att bevara 
idrottshistorien. 
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Benny Östh Arne Tibblin

______________________________ __________________________________
Arne Johansson Ragnar Lindström

______________________________ __________________________________
Inez Sjöstad Lars-Göran Bengtsson

______________________________ __________________________________
Gun Olausson Marie-Louise Sjöö


